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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren overveje en mere grundlæggende evaluering af effekterne af afgiftslettel-

serne fra vækstpakke 2013, såfremt man igen vil overveje yderligere afgiftslettelser? 

 

Svar 

I forbindelse med Skatteministeriets grænsehandelsanalyser bliver effekterne på provenu, 

grænsehandel og forbrug løbende evalueret på baggrund af data fra en lang række forskel-

lige kilder. En vurdering af afgiftsnedsættelserne i Vækstpakke 2013 kræver, at der er et 

datagrundlag for en sådan analyse, og det er derfor ikke muligt på nuværende tidspunkt at 

vurdere effekterne af afgiftsnedsættelserne, jf. svar på alm. del spørgsmål 912. 
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